

JOCELYNE QUANE
BIOGRAPHY

Jocelyne Quane has worked at the Canada Revenue Agency for 8 years in the National Occupational Health and Safety Program, including in the area of workplace harassment and violence. A lifelong learner, her background includes a solid educational foundation in life sciences, kinesiology, ergonomics, and occupational health and safety. Prior to joining the Federal Government, Jocelyne worked in healthcare for 9 years, including working with patients post workplace injury. This experience fueled her desire to work on the opposite side of the coin; prevention of occupational injury.

In addition to her professional work, Jocelyne enjoys time with her partner, dog, and friends, and any outdoors activity. Whether cycling, skiing, or hiking, you will find her outside exploring with a smile on her face, during all four seasons.

Jocelyne is committed to inspiring change and promoting a culture of safety and respect, and looks forward to encouraging others to create healthier and safer workplaces.

JOCELYNE QUANE

BIOGRAPHIE

Jocelyne Quane a travaillé à l'Agence du revenu du Canada pendant huit ans dans le cadre du Programme national de santé et de sécurité au travail, y compris dans le domaine du harcèlement et de la violence en milieu de travail. Apprenant tout au long de sa vie, elle possède une solide formation en sciences de la vie, en kinésiologie, en ergonomie et en santé et sécurité au travail. Avant de se joindre au gouvernement fédéral, Jocelyne a travaillé dans le domaine des soins de santé pendant 9 ans, notamment auprès de patients ayant subi une blessure en milieu de travail. Cette expérience a nourri son désir de travailler du côté opposé de la médaille : la prévention des blessures professionnelles.

En plus de son travail professionnel, Jocelyne aime passer du temps avec son conjoint, son chien, ses amis et toute activité en plein air. Qu'elle fasse du vélo, du ski ou de la randonnée pédestre, vous la trouverez à l'extérieur en train d'explorer avec le sourire pendant les quatre saisons.

Jocelyne est déterminée à inspirer le changement et à promouvoir une culture de sécurité et de respect, et elle a hâte d'encourager les autres à créer des milieux de travail plus sains et plus sécuritaires.